



## 聖類斯中學(小學部) 小種子萌芽天 Have a Blooming Day

本校今年十二月即將舉辦「小種子萌芽天 Have a Blooming Day」。現誠邀 貴家長攜同 貴子弟參加，藉以增加對小學生活的認識及了解。有關是項活動的詳情詳列如下：

對象： 現正就讀 K2 及 K3 的幼稚園學生

日期： 2024 年 12 月 7 日 (星期六)

時間： 上午 9:30 至中午 12:00

地點： 聖類斯中學(小學部) 【香港西營盤第三街 179 號】

費用： 全免

內容：

1. 通過 STEM、體育、宗教及數學元素等學習活動，發展孩子的多元智能。
2. 活動期間設有小一入學簡介會。
3. 家長可陪同 貴子弟參加。
4. 成功申請，將個別致電通知。

報名方法：1. 網上報名連結

<https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScaDGEHFS5f2hIz4PP2UGmU5edE0yNfCTMQCYdFxlHLKIYUbQ/viewform> 或

2. 掃描下方或海報上的二維碼連結作網上報名



如有查詢，請致電本校 2547 2306 與陳小姐或洪小姐聯絡。

\*名額有限，為免錯失良機，請從速報名。如人數過多，則由本校抽籤決定。

\*本校將於活動前一天發送訊息予家長，提示出席時間。





## St. Louis School (Primary Section)

### Have a Blooming Day

Our school is devoted to nurturing students to attain all-rounded development, and we are going to hold an experience session ‘Have a Blooming Day’ in December 2024. You and your son are cordially invited to this event – to have an encounter with a primary school study environment. The details are as follows:

- Target participants : Current K2 and K3 pupils
- Content : Primary One experience activities
- Date : 7<sup>th</sup> December 2024 (Saturday)
- Time : 09:30 – 12:00
- Venue : St. Louis School (Primary Section)  
179 Third Street, Sai Ying Pun, Hong Kong
- Fee : Free of charge
- Content : 1. STEM, sports, religious and mathematics learning activities conducted by our teachers to help develop children’s multiple intelligences  
2. Primary One Admission Briefing Session
- Enrolment method : Online enrolment via Google Form  
(Please scan the QR code below)



For enquiries, please contact Ms Chan or Ms Hung at 2547 2306. Thank you.

